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Wywiad z Andrzejem Nowickim wiceprezesem ZPP.

Pod koniec września informowaliśmy, że Andrzej Nowicki, Starosta Piski 
został wybrany wiceprezesem Zarządu Związków Powiatów Polskich. O 
tym jakie są plany i priorytety działań wiceprezesa, a jednocześnie członka 
komisji Zdrowia i Polityki Społecznej ZPP dowiesz się z wywiadu, który 
właśnie ukazał się w  Dzienniku Warto Wiedzieć – zapraszamy.

- Jakie priorytety zamierza Pan realizować w roli wiceprezesa Zarządu Związku 
Powiatów Polskich?

Jednym z najważniejszych priorytetów jest ochrona zdrowia. Przede wszystkim 
zagrożone szpitale powiatowe. Jak pewnie każdy już wie, ich sytuacja jest 
dramatyczna. Zadłużenia są coraz wyższe z uwagi na m.in. niską wycenę 
świadczeń, wysokie koszty pracy (90% budżetu pokrywa wynagrodzenia), a także 
ciągle rosnące koszty utrzymania szpitali w skali roku około 20%, a zwyżki kontraktu 
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około 1,5-3%. Pojawił się również problem brakującej kadry lekarskiej, a pacjentów 
niestety przybywa. Reforma, którą proponuje Ministerstwo Zdrowia raczej nie 
poprawi bardzo trudnej sytuacji szpitali…

Cały wywiad pod linkiem:

https://wartowiedziec.pl/serwis-glowny/wywiady/74444-mam-nadzieje-ze-wladze-
centralne-uslysza-nasz-glos-wywiad-z-andrzejem-
nowickim?fbclid=IwY2xjawGW5LxleHRuA2FlbQIxMAABHSurd-
0N5v4fkkRAPWNTWuMcNy95PWmDe_7i8aC61ufMJ5G-
gk2PG398Rg_aem_niH1OygJZ5GmPlV_N5_moQ
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